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Teším sa. Tak naozaj 
úprimne. Bánovce 
vyhrali detské ihrisko 
Žihadielko! Radostnú 
správu z uplynulého 
týždňa znásobila ďalšia – 
v sobotu boli dobrovoľníci 
upratovať mestský park. 
Dve nadmieru pozitívne 
správy za tak krátky čas sú 
predzvesťou, že sa v našom 
meste začalo čosi diať. 
Akoby prišiel do nášho 
mesta nejaký príliv novej 
energie a nadšenia. Pre 
dobré veci. Pevne verím, 
že so spoločným záujmom 
a úsilím – zomknutí - 
zahlasujeme aj za ďalšie 
bánovské projekty, alebo 
opäť s odhodlaním prídu 
Bánovčania, starí i mladí, 
aj na veľké upratovanie 
celého mesta, ktoré sa 
chystá na tridsiateho 
marca. Naše mesto si to 
zaslúži. A zaslúžime si to 
aj my... Zatiaľ je to „len“ 
o jednom detskom ihrisku 
a „len“ o čistote mesta, 
ale pre začiatok je to fakt 
úspešný štart do náročných 
vecí, ktoré mesto musí 
riešiť. A ktoré už začalo. 
Napriek výhradám, 
napriek petícii. Musí...
 Alena Borszéková 
 šéfredaktorka

Na margo

Vedenie mesta 
o petícii k ulici 
K nemocnici 

Zaplatením 
dane za psa 
sa povinnosti 
majiteľov nekončia

Predstavujeme 
nových poslancov 
mestského 
parlamentu
– Zuzana Rydziová

Zimný štadión 
po kolaudácii 
bude otvorený 
pre verejnosť 
až v apríli 

V sobotu 
si volíme 
nového 

prezidenta SR

Minister práce Ján 
Richter 28. februára 2019 
odovzdal rezortné vyzna-
menania osobnostiam, 
ktoré sa svojou prácou 
zaslúžili o  pozdvihnutie 
sociálnej práce. Pri prí-
ležitosti Svetového dňa 
sociálnej spravodlivosti
rezort práce každoročne 
vyjadruje poďakovanie 

zamestnancom za ich kva-
litné pracovné výsledky. 
Ocenenie má prispieť 
k  v yzdvihnutiu práce 
zamestnancov v  sociálnej 
sfére a  poukázať na  jej 
dôležitosť a  nenahraditeľ-
nosť. Ako uviedlo minis-
terstvo, sociálni pracovníci 
pomáhajú jednotlivcom, 
rodinám a  komunitám, 

ktorí pomoc potrebujú pri 
riešení najrôznejších, neraz 
veľmi zložitých životných 
situácií, a  tým prispievajú 
k zlepšeniu ich života.

Rezortné vyzname-
nanie za  dlhoročnú prácu 
a  výsledky v  sociálnej 
oblasti si prevzala aj 
zamestnankyňa ÚPSVaR 
Partizánske, pracoviska 

Bánovce nad Bebravou 
K a t a r í n a  Š i p u l o v á . 
Jej pôsobenie v  oblasti 
sociálnych vecí a  rodiny, 
osobnostné predpoklady, 
profesionálne a  odborné 
znalosti sú významným 
prínosom pre zefektív-
nenie a zvyšovanie úrovne 
i  kvality sociálnej práce 
tak na  odbore sociálnych 

vecí a rodiny ako aj v nad-
väzujúcich oblast iach. 
Ku skvalitňovaniu výkonu 
štátnej správy prispieva 
aj spoluprácou so Sloven-
ským Červeným krížom, 
Slovenským zväzom zdra-
votne postihnutých, spolu-
prácou so starostami obcí 
v sociálnych oblastiach. 

ÚPSVaR Partizánske 

Rezortné vyznamenanie pre Katarínu Šipulovú

Prvé veľké jarné upratovanie mestského parku
Celkom 27 kg zmesového 

odpadu, 20 kg skla – najmä fľaše 
od  alkoholu, 5 kg plastov, 3 kg 
plechoviek... to je podstatná časť 
„úlovku“ ktorý sa podaril vyzbierať 
aktivistom v sobotu 9. marca popo-
ludní v  mestskom parku. Bolo to 
prvé jarné upratovanie mestského 
parku v tomto roku. 

„Aj napriek sychravému počasiu, 
akcia ODPADky do parku nepatria! 
vyšla na výbornú. Mestský park prišli 
vyčistiť dobrovoľníci,  vrátane niekto-
rých poslancov, primátorky mesta, 
lekárky, malých i veľkých obyvateľov 
z  ulice K  nemocnici a  ďalší mladí 
ľudia. Pani primátorka doniesla 
občerstvenie a my sme upiekli koláče 
na doplnenie energie po dobre odve-
denej práci,“ informuje Magdaléna 
Kalabová, ktorá stojí na  čele pro-
jektu ODPADni z Bánoviec a práve 
ODPADky do  parku nepatria je 
jeho súčasťou. Jarné upratovanie, 
aj vzhľadom k  počasiu, trvalo dve 
hodiny a  okrem mestského parku 
brigádnici upratali aj okolie býva-
lého učilišťa Zornica, kde v  jednej 

časti sídli aj Múzeum Partizánskej 
brigády Jana Žižku. Z okolia učilišťa 
naplnili odpadom sedem plných 
vriec. Vedenie  mesta zabezpečilo 
nielen náradie, ale aj odvoz odpadu. 
Aktivisti z projektu urobili aj ana-
lýzu odpadu. V  27 kg zmesového 
komunálneho odpadu sa napríklad 

našli matrace, oblečenie, strie-
kačky, vysávač, atď. Do  celkového 
množstva nie je pripočítaný odpad 
z čistenia okolia altánku a schodov 
v mestskom parku, ktoré boli plné 
špakov od cigariet a rozbitého skla 
v  objeme štyroch plných vriec... 
Ďalšie environmentálne aktivity sa 

v našom meste plánujú v poslednom 
marcovom týždni a  ich vyvrcho-
lením bude sobota 30. marca, kedy 
cez deň organizuje mesto v  spolu-
práci z ďalšími organizáciami veľké 
jarné upratovanie a  večer Hodinu 
Zeme. Alena Borszéková, 

 Foto: Saska Obstova
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SOM poslanec, mám názor... Prezidentské voľby klopú na dvere
Už ste dostali do  svo-

jich poštových schránok 
oznámenie o  čase a  mieste 
konania volieb prezidenta 
S lovenskej  republ i k y? 
Možno ste už presne roz-
hodnutí, ktorého kandidáta 
svojím hlasom podporíte, 
možno ešte stále zvažujete 
a  sledujete diskusie s  nimi 
v  médiách. Nech je ako-
koľvek, majme na  pamäti, 
že sme aktívnymi občanmi 
Slovenskej republiky, že 
máme právo voliť a tak je len 
zbytočným zahodením prí-
ležitosti toto právo nevyužiť. 

Bohužiaľ, stretávam sa 
aj s  takým názorom ľudí, 
že prezident je osoba repre-

zentujúca krajinu doma 
i  navonok, ale jeho rozho-
dovací potenciál v  politike 
nie je až tak výrazný, ako 
má Národná rada SR, preto 
prezidentské voľby nie sú 
tak podstatné ako voľby par-
lamentné. Týmto úvahám, 
priznám sa, veľmi nerozu-
miem. Aj tak je to napokon 
prezident Slovenskej repub-
liky, ktorý zákony podpisuje 
a  má právo vrátiť ich späť 
do  parlamentu na  úpravu 
či opätovné prerokovanie. 
Okrem toho si treba uve-
domiť ešte jednu podstatnú 
záležitosť - prezident Slo-
venskej republiky je osoba, 
ktorá zastupuje na verejnosti 

aj mňa či teba. V  krajine 
i mimo krajiny. Mne teda nie 
je jedno, kto to bude. 

Osobne si mysl ím, 
že skôr než pristúpime 
k  volebnej urne, je zásadné 
zaujímať sa o  kandidátov. 
Prejsť si ich životopis, poznať 
ich doterajšie akt iv ity 
a  angažovanosť vo veciach 
verejných. Aj keď na druhej 
strane je pravda, že to nikdy 
nie je 100 %-ná istota. Neraz 
nás dokážu akokoľvek 
nemilo prekvapiť, napríklad 
aj naši najbližší, o  ktorých 
sme si mysleli, že ich 
poznáme ak nie dokonale, 
tak aspoň takmer dokonale. 
Tak či onak, vždy je pro-

spešnejšie mať o kandidátovi 
čo najviac informácií, ako 
„strieľať naslepo“.

Dnes, v  roku 2019 
uvažujem, čo všetko by dali 
občania žijúci v  niekdajšej 
habsburskej monarchii, keď 
značná časť obyvateľstva, 
teda skupina poddaných, 
nemala žiadne politické 
práva, ani právo voliť, ani 
akúkoľvek inú možnosť 
zúčastniť sa na  správe vecí 
verejných. Len kratučká 
sonda do  dejín volebného 
práva mi pripomenula, 
že na  území Slovenska 
bolo prvýkrát zákonom 
stanovené volebné právo 
patriace všetkým občanom 

štátu, ktorí dosiahli určitú 
vekovú hranicu, v roku 1919 
(pre komunálne voľby), pre 
parlamentné voľ by bolo 
volebné právo prvýkrát 
zachytené ústavne v  roku 
1920 (zákonom č. 121/1920 
Zb.). Nehovoriac o tom, ako 
sa o právo voliť po stáročia 
statočne bili ženy.

Paradoxne, v  dnešnej 
dobe, keď sa každý občan 
Slovenskej republiky od  18 
rokov môže volieb slobodne 
zúčastniť, objavuje sa skôr 
opačný postoj, a  to akýsi 
nezáujem o voľby, čo potvr-
dzuje opakovaná nízka účasť 
voličov vo všetkých voľbách 
v rámci štátu.

Pritom ísť niekoho voliť 
a  neskôr byť či nebyť spo-
kojný, je vždy väčšia logika 
a hrdinstvo ako nezúčastniť 
sa volieb a byť či nebyť spo-
kojný, resp. okolnosti posu-
dzovať. Pretože v  prvom 
prípade aspoň viem, že som 
pre to niečo aktívne spravil.

Majme osobnú zodpo-
vednosť aj voči spoločnosti 
a štátu, kde žijeme. Využime 
možnosť prevziať na  chvíľu 
moc do svojich rúk a preniesť 
ju na  jedného z kandidátov 
na  prezidenta SR, pretože 
potom bude mať výkonnú 
moc v rukách on, a to až päť 
rokov. 

Ján Kšiňan, poslanec MsZ

Predstavujeme nových poslancov mestského parlamentu – Zuzana Rydziová
Som presvedčená, že máme pred sebou neľahké, ale úspešné štyri roky
 Čo nám prezradíte zo svojho 
súkromného a pracovného života?

Bánovce sú mojím domovom, 
kde sa vždy rada vrátim, kde mám 
vybudované silné zázemie vďaka 
mojej blízkej rodine – synovi 
a  manželovi, s  ktorými tu žijem, 
pracujem a  podnikám už skoro 
dvadsať rokov. Cítim sa tak, a  aj 
som srdcom Bánovčanka, aj keď 
som rovnako hrdá na moje rodné 
mesto Brezno, z  ktorého pochá-
dzam a  kde som prežila detstvo 
a študentské časy. Veľký vplyv mal 
na  mňa môj otec, ktorý zasvätil 
väčšinu svojho aktívneho života 
práci s  ľuďmi vo verejnej sfére 
a  mňa od  dieťaťa viedol k  zodpo-
vednosti nielen za seba. Naučil ma, 
že v práci pre verejnosť nikdy nie je 
možné vyhovieť všetkým, ale vždy 
je možné byť čestným a  rovným 
človekom. Moje štúdiá prebiehali 
na Gymnáziu J. Chalupku v Brezne 
a  titul Bc.  som úspešne získala 
na Pedagogickej fakulte Univerzity 
Mateja Bela v  Banskej Bystrici. 

Neskôr popri práci som dokončila 
aj druhý stupeň vysokoškolského 
vzdelania na  Vysokej škole eko-
nómie a  manažmentu verejnej 
správy v Bratislave, odbor verejná 
správa. V  mojom štúdiu a  tiež 
v  súkromnom živote sa prioritne 
venujem sociálnym témam a práci 
s  ľuďmi, protikladom je môj pro-
fesijný život, kde sa pohybujem 
dvadsať rokov vo sfére obchodu pre 
veľké zahraničné spoločnosti.
 Aká je vaša angažovanosť v poli-
tike, resp. v treťom sektore?

Vždy som patrila k ľuďom, ktorí 
chodia po svete s otvorenými očami, 
zaujímam sa o ľudí a stále hľadám 
možnosti, kde sa dá čo zlepšiť. Tak 
som sa spolu s dvomi priateľkami 
dopracovala v  roku 2007 k  myš-
lienke, že v našom meste absentuje 
komunitný život a  aktivity pre 
mamičky na  materskej dovolenke 
s najmenšími deťmi a podľa vzoru 
z  väčších miest sme vybudovali 
a zriadili Materské centrum Anje-
likovo. Sme veľmi hrdé, že napriek 

mnohým peripe-
tiám, ktoré sme 
museli za dvanásť 
rokov činnosti 
centra ustáť, sa 
aj dnes môžeme 
pochváliť fun-
gujúcim mater-

ským centrom v  našom mes-
te a  živým komunitným životom, 
ktorý tam prebieha. Práve MC 
Anjelikovo bol môj odrazový 
mostík do verejnej sféry, nadobudla 
som skúsenosti s  fungovaním 
samosprávy a  na  základe mojich 
aktivít ma mnohí ľudia podporili 
v  komunálnych voľbách v  roku 
2010, kedy som sa stala poslan-
kyňou mestského zastupiteľstva 
za  obvod Dubnička. Nie som už 
teda nováčikom v  komunálnej 
politike, čo mi aktuálne pomáha 
mnohé veci predvídať a vyvarovať 
sa chybám.
 Do volieb ste išli s nejakými pred-
savzatiami... O čo najviac sa počas 
štyroch rokov budete usilovať?

Naše mesto má mnoho 
otvorených tém a  zanedbaných 
problémov, ktorým je potrebné sa 
aktívne venovať. Ako poslankyňa 
cítim zodpovednosť za  rozvoj 
a  napredovanie celého mesta, 
nielen za  svoj obvod. V  tomto 
volebnom období mi dáva energiu 
do  práce aj nové zloženie mest-
ského zastupiteľstva a  aktívne 
a pracovité vedenie mesta, ktoré 
začalo cieľavedome pracovať 
v  prospech rozvoja mesta. Mám 
len jednoduché a úprimné pred-
savzatia, som človek s  aktívnym 
prístupom k práci poslanca, ktorý 
sa nebojí na  seba po  dôkladnej 
analýze prevziať zodpovednosť 
aj za  nepopulárne rozhodnutia 
v  prospech zlepšenia kvality 
života v  meste. Zastávam názor, 
že poslaním samosprávy je slúžiť 
a  otvorene komunikovať. Ako 
predsedníčka finančnej komisie 
budem dohliadať na  účelné 
a  transparentné vynakladanie 
� nancií z rozpočtu mesta, hľadať 

možnosti nových zdrojov príjmu 
do mestskej kasy, zlepšenie vyu-
žívania mestského majetku a jeho 
zveľaďovanie účinnými opatre-
niami, ktoré budem navrhovať. 
Na  druhej strane na  vyváženie 
ekonomických aktivít bude 
mojou hlavnou témou dlhodobo 
zanedbávaná a  „podvýživená“ 
sociálna oblasť v  našom meste 
a  to hľadanie finančných mož-
ností na sociálne služby krízovej 
intervencie ako vybudovanie 
nocľahárne, útulku, tiež absen-
tujúce sociálne zázemie pre ľudí 
v dôchodkovom veku, ako zaria-
denie pre seniorov alebo denný 
stacionár. Som presvedčená, že 
naše mesto má pred sebou síce 
neľahké, ale úspešné štyri roky, 
vzájomnej spolupráce poslancov 
s  občanmi mesta a  zároveň 
s  vedením mesta a  na  všetkých 
stranách je rovnaký záujem, aby 
sa Bánovce posúvali smerom 
k modernému mestu, kde sa nám 
bude všetkým dobre žiť. (r)

Zaplatením dane za psa sa povinnosti nekončia
Ak chce niekto 

mať doma štvornohého 
miláčika, automaticky 
mu okrem radosti z  toho 
vyplývajú aj povinnosti. 
Nielen platiť daň za psa, ale 
sa o neho starať tak, aby pri 
prechádzkach neobťažoval 
občanov a  neznečisťoval 
verejný priestor. 

Na  území mesta máme 
k  začiatku marca tohto 
roka 853 evidovaných psov, 
za  ktorých majitelia platia 
dane za  psa. Sadzba dane 
za jedného psa a kalendárny 
rok je 8 eur, ak je umiest-
nený v  rodinnom dome, 
v  bytovom dome je to 40 

eur, v  záhradkárskej osade 
8 eur a  v  podnikateľskom 
objekte 20 eur. „Naposledy 
sa výška dane za psa menila 
v  roku 2013. Úľavu na  tejto 
dani mesto neposkytuje.
Predmetom dane za  psa je 
pes starší ako šesť mesiacov. 
Daňovník je povinný podať 
priznanie k tejto dani najne-
skôr do 30 dní odo dňa vzniku 
tejto daňovej povinnosti,“
informuje Eva Straňáková, 
vedúca � nančného odboru 
MsÚ. Bližšie informácie 
nájdu občania vo Všeobecne 
záväznom nariadení (VZN) 
č. 86 o  miestnych daniach 
na rok 2019. Podľa informácií 

Evy Straňákovej dostane 
daňovník aj vrecká na  psie 
exkrementy, tie sa dávajú 
podľa potreby bezplatne 
v  kancelárii prvého kon-
taktu vo dvore mestského 
úradu. Podľa ďalšieho VZN 
č. 47 o držaní psov, ktoré je 
tiež zverejnené na  stránke 
mesta www.banovce.sk, sú 
aj presne účelovo určené 
lokality na voľný pohyb psov.

V  minulom roku 
mestská polícia udelila 
psíčkárom deväť pokút 
v  celkovej výške 210 eur 
za neprihlásenie psa do evi-
dencie a  za  neodstránenie 
exkrementov. „Každý 

prihlásený pes má známku 
a  majiteľ psa je povinný ju 
na  požiadanie predložiť 
mestskej polícii. Väčšina 
ľudí túto známku dáva psovi 
na  obojok. Pri kontrole zis-
ťujeme číslo známky, meno 
majiteľa psa a  túto skutoč-
nosť si následne overujeme 
v databáze mestského úradu. 
Za neprihlásenie psa do evi-
dencie je pokuta do  30 eur 
a pri zistení túto skutočnosť 
oznamujeme na  mestský 
úrad k  ďalšiemu riešeniu,“
informuje Rastislav Fodor, 
náčelník Mestskej polície 
v Bánovciach nad Bebravou.

 Alena Borszéková

Mesto Bánovce nad 
Bebravou a  Západo-
slovenská vodárenská 
spoločnosť, a.s., Odštepný 
závod Topoľčany, k Sveto-
vému dňu vody v  piatok 
22.  marca od  10. do  12. 
hodiny na  Námestí Ľ. 
Štúra pripravili prezen-
táciu prevádzkov ých 
činností spoločnosti: 
ukážky strojov, zariadení 
a  činnost í vodáren-
s k ýc h  pr a c ov n í k ov 
- ukážka zhotovenia 
vodovodnej prípojky, 
oprav y vodovodného 

potrubia v  pr ípade 
poruchy, čistenia kana-
lizácie a  vyhľadávania 
vodovodného potrubia. 
Prezentovať sa bude aj 
cisterna s  pitnou vodou 
na zabezpečenie dodávky 
pitnej vody v núdzových 
situáciách. V ponuke je aj 
bezplatná analýza pitnej 
vody z  domácich studní 
na  dusičnany (vzorky 
vody treba pr iniesť 
v  minimálnom objeme 
200-250 ml v  č istej 
nádobe). Viac na  www.
banovce.sk

Svetový deň vody
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Čo nové na radnici
Pravidelná rubrika, v ktorej prinášame novinky 

zo stretnutí primátorky Rudolfy Novotnej a vedenia 
mesta s občanmi a zástupcami organizácií:
 Regionálne združenie miest a  obcí Stredného 
Považia, ktorého zámerom je aktívne presadzovanie 
záujmov svojich 172 členov, menovalo primátorku 
Bánoviec nad Bebravou do Rady RZMOSP,
 konzultácia so správcami bytov v meste o prehľade 
platieb za  nájomné mestské byty v  záujme riešenia 
nedoplatkov a priestupkov,
 stretnutie vedenia mesta so zástupcami Západo-
slovenskej vodárenskej spoločnosti, a. s. – generálnym 
riaditeľom Marekom Illéšom a výrobným riaditeľom 
Marekom Buranským vo veci riešenia reklamácie 
stočného, súvisiaceho s  poruchou zosilneného 
vodovodného rádu na sídlisku Dubnička a investície 
vyplývajúcej z potreby jeho rekonštrukcie, a  taktiež 
vo veci reklamácie faktúry za fontánu na námestí,
 rokovanie s  organizáciou Sloboda zvierat 
a občianskym združením Bánovskí chlpáči o pomoci 
pri odchyte a umiestnení túlavých zvierat z dôvodu 
absencie karanténnej stanice v meste,
 úvodné zasadanie členov okrskových komisií 
k voľbe prezidenta SR, ktorej prvé kolo sa uskutoční 
16. marca 2019.  Tlačová správa mesta

Mesto zverejňuje zámery:
 Ponuka na nájom nebytového priestoru v budove 
Domu služieb na Nám. Ľ. Štúra súp. č. 6 v Bánovciach 
nad Bebravou. Ide o nebytový priestor nachádzajúci 
sa na 1. nadzemnom podlaží s výmerou 20,24 m2. 
 Ponuka na nájom nebytového priestoru v budove 
Domu služieb na Nám. Ľ. Štúra súp. č. 6 v Bánovciach 
nad Bebravou. Ide o nebytový priestor nachádzajúci 
sa na 1. nadzemnom podlaží s výmerou 32,79 m2. 

Bližšie informácie získate na  stránke mesta: 
www.banovce.sk

Členov ia  v ýborov 
mestských častí (VMČ) pre 
volebné obdobie 2018-2022 
si na prvých zasadnutiach 
v priebehu februára volili 
svojich predsedov. Pred-
sedníčkou VMČ Dolné 
Ozorovce sa stala Mária 

Peťovská, predsedníčkou 
VMČ v Horných Ozorov-
ciach Martina Balážová, 
za predsedu VMČ Bisku-
pice bol zvolený Milan 
Igaz a  predsedu VMČ 
Malé Chlievany Dušan 
Senčík.  (MsÚ)

Predsedovia zvolení

Mesto Bánovce nad 
Bebravou vyjadruje vďaku 
všetkým zasahujúcim 
zložkám za  profesionálnu 
prácu pri likvidácii rozsiah-
leho požiaru, ktorý vznikol 
v  areáli bývalého závodu 
Preglejka dňa 26. februára 

2019 v skorých ranných hodi-
nách. Ceníme si Váš odborný 
zásah i obetavosť pri ochrane 
životov, zdravia a  majetku 
občanov mesta Bánovce nad 
Bebravou a  prajeme pevné 
zdravie a veľa úspechov. 

 Tlačová správa mesta

Poďakovanie za obetavosť

Zimný štadión otvorený až od apríla
Minulý týždeň v  pondelok 

4. marca 2019 začalo na  zimnom 
štadióne kolaudačné konanie. Za prí-
tomnosti zástupcov Okresného ria-
diteľstva Hasičského a  záchranného 
zboru v  Bánovciach nad Bebravou 
a Inšpektorátu práce v Trenčíne bola 

vykonaná fyzická obhliadka štadióna. 
Svoje stanoviská zaujali i Regionálny 
úrad verejného zdravotníctva v Tren-
číne a  Odbor  krízového riadenia 
Okresného úradu v  Bánovciach nad 
Bebravou. Na  základe písomných 
vyjadrení inštitúcií následne stavebný 

úrad vydá kolaudačné rozhodnutie. 
Pri fyzickej obhliadke neboli konšta-
tované žiadne nedostatky, ktoré by 
bránili plánovanému otvoreniu zim-
ného štadióna a zahájeniu prevádzky 
začiatkom apríla 2019. 

Tlačová správa mesta

Nová podpora tradičnej kultúry 
Piateho marca otvorila 

ministerka kultúry Slovenskej 
republiky Ľubica Laššáková 
v  sídle Trenčianskej župy 
informačný seminár k výzve 
v  rámci nového programu 
Vznik a  prezentácia tvorby 
– tradičná kultúra. Novovy-
tvorený program je zameraný 
na  podporu nekomerčných 
súborov a  jednotlivcov, ktorí 

pôsobia v  oblasti vidieckej 
a  mestskej tradičnej kultúry. 
Fond na  podporu umenia, 
ktorý výzvu vyhlásil spolu 
s  Ministerstvom kultúry SR, 
na  ňu vyčlenil mimoriadny 
účelový príspevok v  sume 
1,5 milióna eur. „Výzva je 
určená na  čerpanie profesi-
onálnym, neprofesionálnym 
súborom i amatérom a netýka 

sa profesionálov, ako sú 
SĽUK či Lúčnica. Pokiaľ je 
v  súbore vedúcim profesionál 
a  vedie tridsať amatérov, 
takýto súbor sa berie ako 
profesionálny,“ prezradila 
k  výzve ministerka. Výška 
príspevku pre profesionálne 
i  neprofesionálne súbory 
bola určená na úrovni 60 tisíc 
eur. Možnosť predkladania 

žiadostí v rámci výzvy pred-
stavil na  pôde Úradu TSK 
zástupca Fondu na  podporu 
umenia. Žiadať o  príspevok 
môžete predovšetkým 
na  kroje, krojové súčasti, 
rekvizity, hudobné nástroje, 
ale i  vydanie vlastného CD, 
určeného na predaj. Predložiť 
žiadosť je možné do 25. marca 
2019. Viac na www.tsk.sk. 

Ulica K nemocnici - Petícia  v plnom prúde...

To znamená vysťahovať 
ich bez akejkoľvek náhrady, 
pretože na  základe toho, 
ako sa správali k  majetku 
mesta, tak si väčšina z  nich 
ani žiadnu náhradu bývania 
nezaslúži. Takto by to bolo 
správne!

Ale! Zákony SR nám 
vysťahovanie týchto obyva-
teľov nedovoľujú takýmto 
jednoduchým spôsobom, ako 
by sa na prvý pohľad mohlo 
zdať. Viacero zákonov (Zákon 
č. 369/1990 Zb. o  obecnom 
zriadení, zákon č.417/2013 
Z.z. o  pomoci v  hmotnej 
núdzi, zákon č. 448/2008 Z.z. 
o  sociálnych službách) nám 
naopak prikazuje postarať sa 
o každého, kto je v hmotnej 
núdzi a  stará sa o  maloleté 
deti a  poskytnúť mu takú 
pomoc, ktorá je nevyhnutná 
na  zabezpečenie základných 
životných podmienok, čo je 
jedno teplé jedlo denne, nevy-
hnutné ošatenie a prístrešie.

Tieto zákony si nikto 
z vedenia mesta nevymyslel, 
ani sme ich my neschvaľovali 
a  takisto sa s  ich obsahom 
ani nestotožňujeme!

Problém na  u l ic i 
K nemocnici dlhodobo nikto 
neriešil hlavne preto, pretože 
sa normálne ani vyriešiť nedá 
s ohľadom na platné zákony.
Nebolo a nie je možné týchto 

obyvateľov vysťahovať iba 
tak bez náhrady ubytovania, 
pretože väčšina z  nich je 
v  hmotnej núdzi a  má malé 
deti. Mesto nemalo a  ani 
momentálne nemá žiadne 
ná h r ad né uby tova n ie , 
ktoré by bolo minimálne 
vhodné nato, aby sme ich 
mohli niekde vysťahovať. 
Z  uvedeného dôvodu sú 
stále na  ulici K  nemocnici, 
v neobývateľných priestoroch, 
ktoré znaleckými posudkami 
od rôznych znalcov boli posú-
dené ako nevyhovujúce.

Pri riešení tohto prob-
lému sme zvažovali rôzne 
alternatívy, ako by sme mohli 
tento problém vyriešiť. 

Ak by sme chceli tento 
problém riešiť zámenou 
pozemkov na ulici K nemoc-
nici aj so všetkým, čo sa 
na  tomto pozemku v  súčas-
nosti nachádza, s pozemkom 
a  primeranými budovami   
v  katastrálnom území inej 
obce, tak pokiaľ uvedení 
obyvatelia nezískajú trvalé 
bydlisko v tej inej obci, stále 
sú obyvateľmi nášho mesta 
a  stále má naše mesto voči 
nim tie záväzky, ktoré sú nám 
„diktované“ obsahom už spo-
mínaných zákonov SR. Rada 
by som poznala toho starostu, 
ktorý si prihlási na  trvalý 
pobyt vo svojej obci 360 

neprispôsobivých občanov 
z ulice K nemocnici.

Vieme veľmi dobre, že 
nemôžeme týmto neprispô-
sobivým občanom stavať 
sociálne byty a ani ich stavať 
nebudeme, pretože by to bolo 
na  úkor ostatných občanov 
a  vieme aj to, že si takéto 
byty nezaslúžia. Zároveň 
máme vedomosť, že musíme 
s  týmito bytovkami na  ulici 
K  nemocnici niečo urobiť, 
pretože ich životnosť už 
skončila a my nemáme žiadne 
riešenie v  podobe prístrešia, 
kde by sme týchto ľudí 
premiestnili. Potom nám už 
zostáva iba možnosť opravy 
existujúceho stavu. Uvažovali 
sme o  čiastočnej oprave, ale 
čiastočná oprava vlastne ani 
neexistuje, pretože ich stav 
je – KOMPLEXNÉ ZDEVAS-
TOVANIE. Z rozpočtu mesta 
by sme to nezvládli, ale ak by 
sa nám to podarilo, tak by to 
boli značné straty v  podobe 
maximálneho úverového 
zaťaženia, čo si nezaslúžia 
ostatní obyvatelia a  toto, 
samozrejme, robiť nechceme 
a ani robiť nebudeme!

Preto, keď na konci roku 
2018 vypísalo Ministerstvo 
vnútra SR výzvu na získanie 
nenávratného finančného 
prostriedku na  zlepšené 
formy bývania s  prítom-
nosťou marginalizovaných 
skupín obyvateľstva, rozhodli 
sme sa zapojiť do tejto výzvy. 
Uchádzať sa o  tieto peniaze 
je naša povinnosť, aby 
sme nemuseli tento problém 
riešiť z  rozpočtu mesta 
na  úkor väčšiny občanov. 
Nadväzne na  obsah tejto 
výzvy a  takisto aj analýzy 
možností mesta (pozemkov 
vo vlastníctve mesta) sme 
dospeli spolu s  poslancami 

mestského zastupiteľstva 
k  záveru, že jediné možné 
riešenie je – rekonštrukcia 
existujúcich bytoviek na ulici 
K  nemocnici. Za  cudzie 
zdroje, ktoré nebudeme 
musieť následne splácať, plá-
nujeme čiastočne riešiť tento 
problém a to opravou dvoch 
bytových domov 783 a  784. 
Dom č. 782 plánujeme zbúrať.

Tento problém som sa 
pokúsila popísať v  skrátenej 
forme, teraz je to už len na vás, 
či sa snažíte pochopiť rozmer 
tohto problému. Zamyslite 
sa, ako by ste vedeli VY riešiť 
tento problém, ale v  zmysle 
platných zákonov SR:

riešiť problém na  ulici 
K nemocnici z nenávratných 
cudzích zdrojov, kde v rámci 
obsahu výzvy MV SR sa 
môžeme uchádzať o max.  2,5 
miliónov eur

alebo tento problém 
neriešiť a čakať, že sa budovy 
zrútia.

To už ale bude neskoro 
na  rozmýšľanie, pretože 
na riešenie takejto havarijnej 
situácie bude treba použiť 
vlastné peniaze, peniaze 
z  rozpočtu mesta, lepšie 
povedané zobrať si 2 milió-
nový úver a to bude začiatok 
nútenej správy mesta. 

My, vedenie mesta spolu 
s poslancami MsZ, si nemys-
líme a  nemôžeme dopustiť 
takúto situáciu v  meste. 
Nemyslíme si, že problém 
sa vyrieši sám. Všetci vieme 
veľmi dobre, ako tento 
problém riešili predchádza-
júci primátori, vieme aj  čo 
sľubovali a vieme aj to, že nič 
nevyriešili.

Zamyslite sa, cesta nerie-
šenia tohto problému je pre 
naše mesto nemožná!

Mária Hajšová

P etícia, ktorú vám jej organizátori ponúkajú 
podpísať a obsahom ktorej budete žiadať 

vedenie mesta (ak ju podpíšete), aby sme 
nerealizovali opravy bytoviek na ulici K nemocnici 
a ani nestavali nové byty pre týchto nájomníkov, 
by mala zmysel len vtedy, ak by na území 
SR platili zákony, ktoré by Mestu Bánovce nad 
Bebravou dovoľovali s týmito ľuďmi zaobchádzať 
tak, ako by bolo v tomto prípade spravodlivé.
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Bánovské občianske združenie Bebran tradične organizuje fašiangový sprievod 
a pochovávanie basy v Uhrovskom Podhradí, tentokrát aj s klubom, ktorí si dal 
názov Bánovský senior Tatrovák...  Foto: FB Milan Belohorec

Prvý karneval hornoozorovských rodiniek

Rozlúčka s fašiangami v Dolných Ozorovciach

Kultúrny dom v  Hor-
ných Ozorovciach v poslednú 
februárovú sobotu oži l 
prvým Hornoozorovským 
fašiangovým karneval, ktorý 
organizovalo občianske 
združenie Klub Hornoozo-
rovských rodiniek v  spolu-
práci s  výborom mestskej 
časti Horné Ozorovce. Na   
úvod vystúpili domáce deti 
(na  foto) s  fašiangovým 
programom v  sprievode 
heligónky a potom nasledo-
valo predstavovanie karne-
valových masiek a  zábava. 
Parket zaplnili rozprávkové 
bytosti ale i  � lmové, či iné 
masky. Diskotéku striedali 
rôzne súťaže, pri ktorých sa 
zabávali malí, veľkí i  naši 
seniori. Veľ ké poďako-
vanie patrí všetkým, ktorí 
sa podieľali na  výzdobe 
sály,   príprave programu 

a  ktorí nám pomohli 
s  občerstvením. Účasť bola 
výborná, zabaviť sa prišlo 
98 detí, rodičov a  starých 
rodičov. Máme radosť 
z  toho, že spolu s  deťmi 

prišl i v  karnevalov ých 
maskách ustrojení i dospelí.  
Sme šťastní, že sa nám darí 
oživiť nielen kultúrne a spo-
ločenské dianie v  Horných 
Ozorovciach. Už teraz sa 

na  všetkých  opäť veľmi 
tešíme pri ďalších akciách, 
ktoré v  tomto roku ešte 
plánujeme zorganizovať. 

Lenka Kováčiková, 
 predsedníčka OZ  

Občia nsk y v ýbor 
v  Dolných Ozorovciach 
a Dobrovoľný hasičský zbor 
si opäť po roku pripomenuli 
fašiangové tradície. V areáli 

kultúrneho domu to žilo už 
deň predtým prípravami 
tradičných zabíjačkových 
špecialít. V sobotu 2. marca 
sa masky i  ľudia bez nich 

zoradili do  fašiangového 
sprievodu, na  čele ktorého 
bolo historické hasičské 
vozidlo Walter s  basou 
a  hudobnou skupinou 

Duo Harmoniky. Sprievod 
putoval po všetkých dolno- 
ozorovských uliciach, kde 
im viacerí obyvatelia prispeli 
aj nejakou tou výslužkou, či 
už koláčom, šiškou, pohá-
rikom alebo peniazmi... 
Vo večerných hodinách 
sa konala tanečná zábava 
s hudobnou skupinou Peťo-
-Band z  Trenčína. Tanečné 
prestávky svojimi vystúpe-
niami vyplnili orientálne 
tanečnice Za� rah a zabávač 
Marek. Krátko pred pol-
nocou sa všetci prítomní 
rozlúčili so zosnulou basou. 
O  pochovanie basy sa 
postarali pán farár, veliteľ 
spolu s  členmi DHZ, ako 
aj ostatní smútiaci občania. 
Tí po  pohrebnom obrade 
dostali povolenie zabávať sa 
ďalej...

 Text a foto: Marek Kasala

Prostredníctvom SNP 
sa Slovensko prihlásilo 
k  hodnotám humanizmu, 
tolerancie a mieru. Týmto 
hodnotám učia aj žiakov 
ZŠ Partizánska na  hodi-
nách dejepisu, občianskej 
náuky, etickej výchovy. 
Učitelia pre deviatakov pri-
pravili exkurziu do Múzea 
Partizánskej brigády Jana 
Žižku. Zážitkovou formou 
vyučovania sa obozná-

mili žiaci s  prípravou, 
priebehom a  „besnením“ 
slovenských gardistov 
a  nemeckých nacistov 
počas SNP. O živote počas 
povstania rozpráva l i 
priama účastníčka SNP 
pani Šagátová z  Miez-
goviec a  pani Peťovská, 
predsedníčka Slovenského 
zväzu protifašistických 
bojovníkov v  Bánovciach 
nad Bebravou.  (zš)

Deviataci v múzeu 

Mladé i  staré stromy 
rastú v  lese pokope, neza-
vadzajú si, ale dopĺňajú sa, 
tak ako starí a mladí ľudia, 
deti. Aj v Klube dôchodcov 
Horné Ozorovce sa dohodli, 
že nebudú „schôdzovať“, 
ale fašiangovo hodovať 
a  zabávať sa aj s  deťmi 

z  materskej školy. „Diev-
čatá “z  klubu už od  rána 
miesili na  šišky, aby boli 
čerstvé a pre každého dosť. 
Malí fašiangovníci sa tiež 
nedali zahanbiť. Veselým 
programom potešili a  spo-
ločne strávili jedno pekné 
spoločné posedenie...  (js)

Mladé a staré...

Z á k l a d n á  š k o l a 
Gorazdova má pre verej-
nosť otvorené dvere vždy 
dokorán. Ale v  stredu 
13. marca sprístupnila aj 
nahliadnutie na  vyučo-
vací proces, aby rodičom 
predškolákov uľahči l i 
výber základnej školy 
pre svoje dieťa. Nečakajte 
žiadne sprievodné akcie, 

k toré by odpútava l i 
pozornosť od  ukážky 
kvalitného výchovno - 
vzdelávacieho procesu. 
Uvidíte kto, čo a  ako 
v  našej škole s  deťmi 
robí. Príďte sa pozrieť 
a  vyberte si školu podľa 
s vojho  g u s t a !  Vi a c 
na  www.zsgorazdovabn.
edupage.org.  (zš)

DOD na Gorazdovej

Škol ský  k lub pr i 
ZŠ Školská má v  uspo-
radúvaní  kar nevalov 
d l h o ro č n ú  t ra d í c i u . 
Celý týždeň si vo svojich 
oddeleniach pripravovali 
rôzne masky a škrabošky 
od  výmyslu sveta, aby 
sa ku koncu fašiangov 
ukázali svoju kreativitu 

v  plnej kráse. Školská 
c h o d b a  s a  z a p l n i l a 
džavotom detí, ktoré sa 
rozhodli aspoň na chvíľu 
stať sa niekým iným. 
P ro m e n á d a ,  h u d b a , 
tanec, súťaže, tombola 
dopĺňali a  tvorili veselú 
atmosféru... 

 Vychovávateľky ŠKD 

Ples masiek v klube

Žiaci ôsmeho ročníka 
ZŠ Školská sa zúčastnili 
exkurzie do  Energolandu 
pri jadrovej elektrárni 
Mochovce, aby si doplnili 
a  zopakovali poznatky 
o  energii, ktoré získali 
na  hodinách fyziky. Inte-
raktívna expozícia bola 
doplnená veľmi zaujímavým 
výkladom pani lektorky. 

Žiaci prešli 33 interaktívnych 
sekcií, ktoré im poskytli 
všetky potrebné informácie 
o  rôznych energiách,  ich 
využití, pozitívach i negatí-
vach jednotlivých spôsobov 
výroby elektriny. V 3D kine 
si pozreli � lm Odysea energie 
a  na  záver absolvovali 
vyhliadkovú jazdu v  okolí 
jadrovej elektrárne...  (zš)

Exkurzia v Energolande

Tradícia Bebranu
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Rudolf Sečkár *1946
Augustín Briešťansk ý *1927
Jaroslav Mišák *1931

Opustili nás

Stretnutie žien pri umeleckom slove
Celoslovenská súťaž 

v  umeleckom prednese 
poézie a prózy žien Vansovej 
Lomnička už prekročila pol-
storočie trvania. Možno by 
preto bolo vhodné predstaviť 
mladšej generácii Teréziu 
Vansovú (1857-1942) bližšie 
a  prečo práve „Lomnička“. 
Okrem toho, že bola spiso-
vateľkou, bola zakladateľkou 
prvého ženského časopisu 
Dennica a redigovala neskôr 
aj časopis Slovenská žena, 
pracovala aj vo vedení Živeny. 

A  Lomnička je dedinka pri 
Starej Ľubovni, kde istý čas 
žila s  manželom, evanje-
lickým farárom, a kde začala 
tvoriť prvé básne a  prózu. 
A  presne v  tomto roku má 
jej najznámejší román Sirota 
Podhradských 130 rokov...

Vansovej Lomnička 
je populárna aj v  našom 
meste. Bánovská Únia žien 
Slovenska dlhé roky vedená 
Boženou Darmovou si 
okresné kolo tejto súťaže 
organizuje vždy okolo 

sv iat ku Med ziná rod-
ného dňa žien, tentokrát 
v  posledný februárový 
pondelok. V  tomto roku 
do  spoločenskej miestnosti 
v  mestskej knižnici zavítalo 
takmer šesťdesiat žien, 
medzi nimi aj prvá dáma 
mesta Rudolfa Novotná, 
i  zopár mužov. Recitácie 
otvorili žiačky Michaela 
Srncová a  Karina Turče-
ková zo Základnej školy 
Komenského a  „mládenec“ 
Samuel Hainc z  Gymnázia 

Janka Jesenského. Ako by 
to bolo, keby na  okresnom 
kole slovo básnika neznelo 
v podaní Evy Vicelovej, ktorá 
okres tradične prezentuje 
aj na  kraji, tentokrát to bol 
Pozdrav z  Hájnikovej ženy. 
Oľga Janechová predniesla 
úryvok zo života Terézie 
Va nsovej .  At mosfér u 
ženského posedenia s  ume-
leckým slovom znásobili 
piesne hudobného súboru 
Ruža z  Dolných Ozoroviec. 

(ab)

Víťazi okresnej dejepisnej olympiády
Centrum voľného času 

sa stalo vo februári dejiskom 
okresného kola dejepisnej 
olympiády. Súťaže sa zúčast-
nilo 42 žiakov zo siedmich 
základných škôl. Olympiáda 
bola rozdelená do dvoch častí 
pozostávajúcich z  testov. 
Jedna časť tvorila učivo 

v  danom ročníku a  druhá 
históriu nášho regiónu. 
Po spočítaní všetkých bodov, 
bolo konečné poradie nasle-
dovné: V kategórii C Adam 
Strapek zo ZŠ Duklianska,
Jakub Jánošík zo ZŠ Školská 
a Tomáš Mazák z Gymnázia 
J.Jesenského, v  kategórii D

Anna So� a Škerdová zo ZŠ 
Partizánska, Alex Parilák 
zo ZŠ Školská a  Samuel 
Košík z  Gymnázia Janka 
Jesenského, v  kategórii
E Svetoslav Kúdela zo 
ZŠ Gorazdova, Kristián 
Blaženec zo ZŠ Duklianska 
a  Ľuboš Margolien zo ZŠ 

Zlatníky, v  kategórii F
Ladislava Lukášová zo ZŠ 
Školská, Tomáš Stanko zo 
ZŠ Zlatníky a  Alexandra 
Filínová zo ZŠ Zlatníky, 
Víťazi jednotlivých kategórií 
postupujú do  krajského 
kola, ktoré bude 21. marca 
v Trenčíne. (cvč)

Najdôležitejšou slovenskou kul-
túrno – spoločenskou ustanovizňou 
je Matica slovenská. Jej poslaním 
je šíriť a  uchovávať slovenské 
kultúrne dedičstvo, prebúdzať 
a  podporovať národné povedomie, 
resp. všestranne propagovať našu 
vlasť. Miestny odbor Matice slo-
venskej aktívne pôsobí i  v  našom 
meste. Jeho členovia sa 28. februára 
zišli na  svojej výročnej členskej 
schôdzi. Stretnutím ich sprevádzal 
predseda miestneho odboru Miloš 
Zaťko, ktorý okrem iného privítal 
hostku - predsedníčku Krajskej rady 
Matice slovenskej v Trenčíne Žo� u 

Hrančovú, ospravedlnil neprítomnú 
primátorku mesta Rudolfu Novotnú, 
ktorá sa zo závažných dôvodov 
nemohla zúčastniť schôdze, a poďa-
koval výboru MO MS za  ich dob-
rovoľnícku činnosť a všetko, čo pre 
Maticu Slovenskú robia. Prítomní 
zaspievali hymnu Matice slovenskej 
„Kto za  pravdu horí“ a  následne si 
symbolickou minútou ticha uctili 
tých, ktorí už nie sú medzi nami. 
V kultúrnom programe sa predsta-
vili deti zo ZŠ Gorazdova s pásmom 
hovoreného slova, ľudových piesní 
i tancom. Predseda podal informácie 
o akciách uskutočnených v minulom 

roku a  plánoch do  roka nastávajú-
ceho. Malo by ísť napríklad o pozná-
vacie zájazdy do Košarísk, na Bradlo, 
do Ochtinskej aragonitovej jaskyne, 
Starého Smokovca, rôzne prednášky 
pre školy a  verejnosť, stretnutie 
v Mesiaci úcty k starším a pod. Pán 
Zaťko a pani Hederová prítomných 
oboznámili aj s putovnou panelovou 
výstavou o  Andrejovi Hlinkovi. 
K osobnosti tohto velikána sa niek-
torí vyjadrili aj v diskusii. Prebehlo 
aj oceňovanie zaslúžilých členov. 
Úplne na  záver si všetci spoločne 
zaspievali štátnu hymnu Slovenskej 
republiky.  Marek Kasala

Matica slovenská bilancovala

A  je tu marec – mesiac knihy. Aj mňa knihy 
sprevádzali celý život. Vždy som veľa a  rada čítala. 
Paradoxne - teraz čítam menej, pretože píšem... ale 
píšem preto, lebo som veľa čítala. Kniha je fenomén 
a  nenahradia ju žiadne technické vychytávky. Ak 
prestaneme čítať - zabijeme vlastnú fantáziu. Stratíme 
možnosť predstavovať si. A  to je krásna možnosť! 
Neexistovalo nič, čo by som si nevedela predstaviť (a to 
mi zostalo dodnes!) Presne som vedela, ako vyzerá 
Anna zo Zeleného domu, alebo Pili Dlhá Pančucha 
a na Robinsonovi som mala „zmapovaný“ každý sval 
– až kým mi to nepokazili � lmovou podobou. A kto je 
Malý princ ? Veď žije v oblasti asteroidov 325, 326, 327, 
328, 329 a 330 – to je takmer vedľa mňa... a možno sa 
z videnia poznáme. 

Fantázia je niečo, čo je len naše. Je to naša 
jedinečnosť. To, čo si predstavím ja – niekto iný vidí 
úplne inak, alebo to nevidí vôbec. Chráňte si svoju 
predstavivosť... hlavne dnes, keď sa už dá odfotiť aj 
blcha v kožuchu... aj padajúca hviezda a internet nám 
ponúka možnosť vidieť všetko. 

Vy si len ďalej predstavujte... a čítajte. (zb)

 Dnes píše Zuza.nka

Medzi prvými občiankami 
nášho mesta, narodenými 
v novom roku, bola aj Tamarka 
Mederová. Malá princezná 
sa narodila presne 7. januára 
2019 o  23.30 h v  trenčianskej 
pôrodnici,   ale svoje kráľovstvo 
má v Bánovciach nad Bebravou, 
kde už na ňu čakal braček Tomáško. Prajeme celej rodinke 
veľa zdravia a radostí.

Prosíme aj ďalších rodičov, ktorým sa narodilo 
bábätko v  tomto roku, aby sa o  svoju radosť podelili 
s nami. Ďakujeme...  redakcia

Vitaj Tamarka medzi nami

Mestská knižnica pozýva
Mestská knižnica Ľ. Štúra je otvorená pre čita-

teľskú verejnosť od 8.00 h do 17.00 h, v stredu do 18. 
hodiny, v sobotu zostáva knižnica zatvorená.

V  utorok 12.3. od  8.00 do  10.00 h sa môžete 
zapojiť do Valentínskej kvapky krvi, príďte do MsKS 
a  darujte najvzácnejšiu tekutinu. Večer o  18.00 si 
môžete prísť do Ži:vy potrápiť hlavu na Vedomostný 
kvíz. Vo štvrtok 14.3. o 17.00 h vás opäť pozývame 
do Ži:vy na výmenu kníh a časopisov s názvom Svič: 
Knihy a  časopisy a  v  piatok 15.3. večer si môžete 
vypočuť rozprávanie skvelej športovkyne Kristíny 
Lapinovej v  Debatách. V  sobotu 16.3. budete mať 
možnosť obnoviť šatník vašich detí na Burze jarného 
a  letného oblečenia, MC Anjelikovo vás v  MsKS 
čaká od 10.00 do 14.00 h. Pokojne sa potom presuňte 
do Ži:vy na Večer spoločenských hier, kde sa od 16.00 
h stretnete možno aj s Vikingami. V pondelok 18.3. 
od  17.00 h si spolu s  ODPADni z  Bánoviec môžete 
v Ži:ve vyrobiť obrúsky zo včelieho vosku a vymeniť 
jarné oblečenie.  (vp)

KAM za kultúrou 

Št vor ro č n á  sna h a 
v yhrať pre naše det i 
detské ihrisko Žihadielko 
v hodnote až 87 000 eur sa 
konečne vyplatila. Bánovce 
nad Bebravou spojili svoje 
sily a spoločne odovzdali až  
512 374 hlasov v 46-dňovej 
súťaži obchodného reťazca 
Lidl. Až 12 328 hlasujúcich 
občanov mesta a  okolitých 
dedín denne priložili ruku 
k dielu. 

Väčšinu hlasujúcich 
tvorili rodiča detí, ich 
rodinní príslušníci a tí, pre 
ktorých je detský úsmev 
tým najväčším darom. Je 
však namieste poďakovať sa 
aj okolitým mestám, ľuďom 
žijúcim v  zahraničí a  tiež 
všetkým tým, ktorí deti 
nemajú, za  to, že si denne 

našli 4 minúty a darovali ich 
práve Bánovciam. 

Naša tohtoročná cesta 
sa začala už pred vypuk-
nutím súťaže. Vytvorila sa 
FB stránka, kde boli ľudia 
denne motivovaní k  hla-
sovaniu. Veľmi milo ma 
prekvapili tí, ktorí darovali 
do  súťaže svoje výrobky, 
alebo služby a  tak ešte 
viac podnietili hlasujúcich 
k dennej, priam včeličkovej 
usilovnosti. Celkovo sme 
do súťaže prijali viac ako 140 
darov, ktoré sme na základe 
výziev počas trvania súťaže 
rozdáva l i  h lasujúcim. 
Okrem úžasného pocitu 
vedomia, že sme vyhrali, 
ma na  srdci hreje hrdosť 
na  naše mesto. Hrdosť, že 
sme nechali všetky rozdiely 

za dverami a spoločne sme 
bez akýchkoľvek výhrad išli 
dopredu. Okrem Žihadielka 
sa nám počas súťaže poda-
rilo podporiť viac projektov, 
ktoré vyhrali. Chcela by som 
preto využiť našu „moc“ 
na  to, aby sme aj v budúc-
nosti držali spolu a pomá-
hali spoločne dobrým 
projektom. Mojou veľkou 
túžbou je žiť v  aktívnom 
meste, kde máme čo 
ponúknuť návštevníkom, 
kde sú domáci hrdí na  to, 
že žijú v  Bánovciach. 
Chcela by som, aby sme sa 
nahlas zdravili, zapájali sa 
do  aktivít rôznych zdru-
žení, nevideli v sebe konku-
renciu. Práve naopak. Čím 
viac toho urobíme, tým viac 
toho budeme mať my a naše 

deti. Ony a  my (dospelí) 
sme mesto. Ak ony nemôžu 
hovoriť a bojovať, robme to 
za nich. Naučme ich zbierať 
smeti rozfúkané na chodní-
koch, naučme ich tancovať 
na námestí.

Dokáza l i  sme, že 
Bánovce sú najsilnejšou 
partiou v našom štáte. To nie 
je málo. Ďakujem všetkým 
ešte raz za podporu v súťaži. 
Vyslovujem nádej, že sme 
neskončili a  nezatvorili 
dvere za spoluprácou. 

Nové ihrisko by málo 
stáť na  trávnatej ploche 
medzi dvomi školami 
na sídlisku Dubnička.

PS:  Na  ot vorenie 
ihriska prineste koláče. Tak 
sa to vraj v dobrej komunite 
robí. :) Anna Maková

Ihrisko Žihadielko pre Bánovce!
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K lub s loven s k ýc h 
turistov v  Bánovciach nad 
Bebravou vás okrem festivalu 
Hory, cesty, ľudia pozýva 
aj do  prírody. V  sobotu 
23. marca to bude Letecká 
50-tka v réžii trenčianskych 
turistov a  v  nedeľu 31. 

marca organizuje bánovský 
KST autobusový zájazd 
do  Malých Karpát, kon-
krétne na výstup na Vysokú 
(754 m) s peknými výhľadmi. 
Viac informácií v Kalendári 
akcií na  rok 2019 na  www.
kstbanovce.sk. 

KST pozýva

Žiaci a  žiačky našej 
školy opäť zabodovali 
v  športových súťažiach. 
V dňoch 25. a 27. februára 
svojou t ímovou hrou, 
odhodlanosťou a  bojov-
nosťou získali vo � nálovom 
okresnom kole vo volejbale 
žiakov a žiačok základných 
škôl krásne tretie miesto. 
Zároveň dňa 26. februára 
reprezentovali Bánovský 
okres v  regionálnom kole 
v basketbale na pôde ZŠ S. 
Chalúpku v  Prievidzi. Aj 
napriek nasadeniu a bojov-

nosti sa žiačkam nepodarilo 
doviesť zápas do víťazného 
konca a  nakoniec obsadili 
bronzovú priečku. Školu 
reprezentovali: žiačky - Ch. 
Aujeská, E. Slováková, T. 
Šubová, Š. Polčáková, K. 
Krížová, S. Chromeková, 
L. Molnárová, M. Mok-
ryšová, T. Paulechová, N. 
Malíková, A. Križanová, D. 
Cichovská, D. Chromeková, 
žiaci - S. Jakub, M. Káčer, A. 
Kováčik, D. Dravecký, M. 
Obst, J. Oravec, M. Sochora, 
A. Stepien.  (zš)

Tri bronzy ZŠ Partizánska

Med zi ná rod ná s lo-
vensko-česká MOL liga 
v  hádzanej žien mala 
na  programe stretnutia 19. 
kola. Naše dievčatá podľahli 
na  domácej palubovke ašpi-
rantovi na medailu českému 
SHK Veselí nad Moravou 
vysoko 18:34, pričom bran-
kárka Michaela Kucharčik 
ešte zneškodnila viacero 
čistých gólových príležitostí. 
„Veselé panenky“ nastúpili 
aj s Bánovčankou Veronikou 
Žitňanovou, no chýbala 
im zranená Partizánčanka 
Klaudia Michnová, ktorá ešte 

na jar obliekala náš dres. Pre-
miéru v MOL lige si v piatok 
večer odkrútili posily z Bytče, 
Laura Holíncová a  Romana 
Gaňova. Druhá menovaná 
svoj debut v  interlige pokrs-
tila gólom. 

M o r a v a n k y  h n e ď 
od začiatku stretnutia začali 
napĺňať úlohu favoritiek. 
V  polovici tretej minúty 
síce Hollá vyrovnala na  1:1 
a  o  štyri minúty znižovala 
na  2:3, ale potom triafali 
do čierneho hostky. V polo-
vici 14. minúty Kubáčková 
posielala Veselí do  vedenia 

2:11. Viac ako osemminútové 
suchoty našich hádzanárok 
prerušila najlepšia kano-
nierka súťaže, Karolína 
Matušincová, znižujúca 
na  3:11. Zostávajúce minúty 
úvodného dejstva mali vyrov-
naný priebeh, no hostky si 
postrážili osemgólový odstup 
a  na  prestávku odchádzali 
s komfortným vedením 10:18. 
Aj po  zmene strán pokra-
čovali hostky v  navyšovaní 
svojho vedenia a do začiatku 
50. minúty natiahli rozdiel 
v  skóre na  pätnásť gólov, 
keď Divílková prepisovala 

stav na  13:28. Hostky mali 
aj posledné slovo stretnutia, 
keď sekundu pred vypršaním 
hracieho času Veselková zo 
sedmičky stanovila výsledok 
na konečných 18:34.

HK SOKOL Bánovce: 
M.Kucharčik, A.Bežová – 
L.Bridová,  A. Racíková, 
Z. Hollá 3, I.Michaličková, 
L.Holíncová, E. Žáčiková 
1, ,K. Matušincová 9/2, K. 
Obstová 3, N. Minárechová, 
A.Junásová, I.Escherová, 
R.Gaňová 1, V. Matejíková 
1, Trénerka: N. Paulovičová. 

(mp,aj)

Hostky boli priveľkým sústom
Sokol Bánovce – Veselí nad Moravou 18:34 (10:18)

Beseda v Ži:ve
s Kristínou Néč 
Lapinovou

S  triatlonom začala 
neskoro, mizerne plávala, 
ale guráž jej nechýbala. 
Teraz má Kristína Néč-
-Lapinová za  sebou viac 
ako trinásť Ironmanov 
a roky je jednou z najlep-
ších triatlonistiek na Slo-
vensku. Je viacnásobnou 
majsterkou SR v  dlhom 
triatlone, duatlone, hor-
skom triatlone a zimnom 

triatlone, dvojnásobná 
absolventka najťažších 
triatlonových pretekov 
MS IRONMAN HAWAI...
S  Kr i st ínou môžete 
podebatovať v  piatok 
15. marca od  19. hodiny 
v  Kultúrnom centre Živa 
v  rámci cyklu Debaty so 
zaujímavými hosťami 
na zaujímavé témy. Mode-
ruje Adam Lisý...

Zverenci trénera Ilka sa 
v úvode odvetnej časti predsta-
vili na trávniku Bolerázu, kde 
si pripísali 12. prehru v sezóe. 
Domácim futbalistom vyšiel 
vstup do  stretnutia a  tým 
pádom aj vstup do jarnej časti 

ligy. Proti naším futbalistom 
dominova l i  celý zápas 
a o svojom víťazstve rozhodli 
už v  prvom polčase. Skóre 
stretnutia otvoril v 23. minúte 
Kollár, ktorý si o  dvanásť 
minút neskôr gólový pocit 

zopakoval. De� nitívu zápasu 
a  o  pokoj hráčov Bolerázu 
sa postaral ukrajinský hráč 
Khrulenk, ktorého presný 
zásah na  3:0 prišiel v  45. 
minúte. Po zmene strán mali 
domáci aj ďalšie šance na zve-

ľadenie výsledku, no využiť ich 
nedokázali. Zostava Bánovce: 
Korček – Sipos, Kaochan (76.
Žatko), Halás, Tabak, Vida, 
Rusinko, Zajac, Kyselica, 
Rusnák (46.Morávek), Kráľ 
(66.Láska). (jk,aj)

Rozhodlo sa už v úvodnom polčase
Boleráz – Spartak Bánovce 3:0 (3:0)

Návrat fanúšikov na náš štadión je jednou z našich hlavných úloh

Futbalisti s jasným cieľom - zachrániť sa!
Po  štyroch mesiacoch 

sa o  slovo opäť prihlásila 
futbalová IV. liga Seve-
rozápad. Počas zimy ju 
opustili Šimonovany, čo pre 
našich futbalistov, � gurujú-
cich na  poslednom mieste 
tabuľky, môže znamenať 
vítanú pomoc v udržaní sa 
v IV. lige. Podľa slov Milana 
Kráľa, nás nečaká smutná 
jar. Káder posilnený nie-
koľkými hráčmi by v nasle-
dujúcich stretnutiach mal 
byť konkurencie schopný 
a priniesť viac radosti fanú-
šikom. Všetko podstatné 
z kuchyne futbalového Spar-
taku v rozhovore s dočasne 
povereným štatutárom 
klubu - Milanom Kráľom.                
 Zimnú prípravu majú naši 
futbalisti za  sebou, ako ste 
s ňou spokojný?

Zimná príprava začala 7. 
januára 2019 pod taktovkou 
trénera I lka. Prebehla 
v  domácich podmienkach, 
väčšinou na  našej umelej 
tráve, ale aj v  okolitých 
terénoch, či v športovej hale 

s  posilňovňou. Do  polovice 
februára sa trénovalo štyri 
razy za  týždeň a cez víkend 
bol prípravný zápas na našej 
umelej tráve. Od  polovice 
februára sa trénovalo tri 
razy za  týždeň a cez víkend 
bol naplánovaný zápas. 
Vrátane generálky, ktorú naši 
futbalisti odohrali v  sobotu 
2. marca proti Továrnikom, 
nastúpili naši muži na desať 
prípravných zápasov. 
 Čo očakávate od  našich 
hráčov v odvetnej časti?

Po  športovej stránke 
jednoznačne záchranu 
v štvrtej lige. Bude to ťažké, 
lebo v  jarnej súpiske je až 
desať nových mien a  dva 
mesiace zimnej prípravy je 
krátky čas na  kompletnú 
zohratosť. No sú to futbalisti, 
ktorí už niečo odohrali 
a  dokázali, že futbal hrať 
vedia. V spolupráci s mestom 
máme vytvorené adekvátne 
a  priaznivé podmienky 
na túto súťaž, už len stačí, aby 
chlapci ukázali všetko to, čo 
natrénovali v zimnej príprave 

na  ihriskách, či už doma 
alebo vonku. My im veríme. 
 Čo môže byť výhodou 
nášho kádra? 

Je to taký mix mladých 
hráčov so staršími. Máme 
veľmi silnú strednú generáciu 
chlapcov, čo už niečo odo-
hrali v  tretej alebo v  štvrtej 
lige. Najväčšia výhoda nášho 
kádra bude v  tom, že pre 
ostatné mužstvá budeme 
veľkou neznámou. 
  Zo súťaže odstúpili 
Šimonovany, čo to môže pre 
Bánovce znamená?

Nemôžeme sa spoliehať 
na to, že Šimonovany odstú-
pili, a  keď bude zo štvrtej 
ligy vypadať jedno mužstvo, 
budú to Šimonovany. My 
musíme ísť od  zápasu 
k zápasu, zbierať bod po bode 
a  hlavne v  domácich zápa-
soch musíme byť úspešní, 
aby sme potešili domácich 
fanúšikov. A  práve návrat 
fanúšikov na  náš štadión je 
jednou z  našich hlavných 
úloh, lebo futbal do Bánoviec 
jednoznačne patrí, čomu 

história futbalu u  nás dáva 
jasnú odpoveď. 

***
Zmeny v kádri: odchody: 

D.Draškovič (brankár - návrat 
do  Srbska), A. Ondruška 
(brankár - pracovné povin-
nosti), R. Gábriška (prestup 
do  Dvorca, E. Okrucký 
(hosťovanie do Nová Ves n.V.), 
Ľ. Kmeťo (pravdepodobne 
hosťovanie do  Uhrovca), D. 
Daniš (zatiaľ zranený, ale 
asi ukončenie hosťovania 
z  AS Trenčín), D. Chrenko 
(pracov né pov i n nost i)
príchody : M. Korček (brankár 
- prestup z  Krásna Ves), A. 
Znášik (brankár - hosťovanie 
z Horňany), R. Halás (prestup 
zo Šimonovany), A. Masa-
rovič (hosťovanie z Uhrovca), 
J.Sipos (prestup z Hrušovian), 
M. Rusinko (prestup z  Hru-
šovian), V. Kochan (prestup 
z  Hrušovian), M. Vida 
(hosťovanie zo Šimonovian), 
S. Mikloš (v  štádiu riešenia 
hosťovanie z  Tr. Teplíc), 
P.Morávek (v  štádiu riešenia 
hosťovanie z Pečeňany).  (aj)

Početná výprava mladých bánov-
ských zápasníkov vycestovala 2. marca 
na turnaj v Moldave nad Bodvou. 
V  konkurencii takmer 80 účastníkov 
sa našim 12 chlapcom darilo výborne. 

Až ôsmim sa podarilo vo svojich 
kategóriách zvíťaziť,  traja získali strie-
borné medaily. Navyše Patrik Urbánek 
získal aj cenu pre najtechnickejšieho 
zápasníka turnaja. Mestský zápasnícky 

klub v celkovom hodnotení družstiev 
jednoznačne zvíťazil pred druhými 
Košicami a treťou Starou Ľubovňou. 
Individuálne výkony sa tak naplno pre-
javili v hodnotení kolektívov.   (aj,mu) 

Naši zápasníci najlepší na turnaji v Moldave!
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Sme banka najspokojnejších klientov na Slovensku
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www.raiff eisen.sk | info@raiffeisen.sk
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Radi vám ponúkneme kávičku so sladkým koláčikom a zároveň sa môžete zapojiť 
do súťaže a vyhrať skvelé ceny.

Tešíme sa na vás!
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Poľnohospodárske družstvo 
v Slatine nad Bebravou sa v  roku 
2015 rozhodlo spracovávať časť 
svojej produkcie mlieka formou 
v ýroby vlastných mliečnych 
výrobkov. Sčasti bola myšlienka 
� nalizácie vlastnej produkcie pod-
porovaná neustále klesajúcou cenou 
mlieka, no zároveň sa v tom období 
čoraz viac zvyšoval dopyt obyva-
teľstva po  lokálnych výrobkoch, 
produkovaných priamo malými 
miestnymi farmármi. Družstvo 
vybudovalo malú minimliekareň 
s  maximálnou dennou kapacitou 
spracovania mlieka v objeme 2000 
litrov. Prvé mliečne výrobky opustili 
výrobňu už na jar 2016, za skutočný 
rozbeh sa však dá považovať až jún 
toho istého roku, kedy bola spotre-
biteľom predstavená nová značka 
- Moja Kravička, pod ktorou sú 
mliečne výrobky vyrábané priamo 
pri hospodárskom dvore v  Slatine 
nad Bebravou do  dnešného dňa. 
Nové meno, receptúry a  v  nepo-
slednom rade chuť a  kvalita 
mliečnych výrobkov si veľmi skoro 
našli svojich priaznivcov. To malo 
za následok, že ani nie do jedného 
roka od  oficiálneho zahájenia 
výroby došlo k  takmer úplnému 
naplneniu výrobných možností 

a  kapacít tunajšej minimliekarne 
na  spracovanie vlastného mlieka. 
Už pri navrhovaní marketingovej 
stratégie budúcej rady mliečnych 
výrobkov sa družstvo snažilo zdô-
razniť ich jedinečnosť. Využilo pri 
tom rady skúsenej reklamnej agen-
túry a okrem lákavého a neopoze-
raného dizajnu obalov tak môžete 
na  pultoch vybraných predajní 
nájsť skutočne inovatívny produkt, 
odlišný od masovo produkovaných 
mliečnych výrobkov. 

Stádo slatinských dojníc bolo 
cielene šľachtené na  produkciu 
mlieka s  obsahom A2 kazeínu. Je 
to forma bielkoviny vyskytujúcej 
sa v mlieku, ktorá pôsobí priaznivo 
v  rámci prevencie kardiovaskulár-
nych ochorení. U kráv nie je obsah 
A2 kazeínu úplne bežný ani samo-
zrejmý. Na  Slovensku a  v  Českej 
republike je tak len veľmi málo 
poľnohospodárov, ktorí sa venujú 
výrobe takéhoto druhu mlieka, 
pretože sa jedná o dlhodobý, niekoľ-
koročný proces selekcie a šľachtenia. 
Taktiež osoby, ktoré majú po konzu-
mácii mlieka tráviace ťažkosti, lepšie 
tolerujú mlieko, kde sa nachádza A2 
kazeín. V Slatine nad Bebravou však 
zašli ešte ďalej a vstupnú surovinu 
posunuli na kvalitatívne ešte vyššiu 

úroveň. Časť mlieka z  približne 
desaťtisíc litrovej dennej produkcie 
družstva, ktoré sa spracováva 
v tamojšej minimliekarni, pochádza 
od  samostatnej skupiny kravičiek, 
ktoré majú špeciálne upravenú 
kŕmnu dávku. Ich strava neobsahuje 
kukuričnú siláž a práve vďaka tomu 
sa takéto mlieko vynikajúco hodí 
na  ďalšie spracovanie. Ide najmä 
o  výrobu polotvrdých a  tvrdých 
syrov s rôznou dĺžkou zrenia, kto-
rých výrobe by sa na družstve chceli 
v budúcnosti venovať v čo najvyššej 
možnej miere. Prvé takéto syry, kto-
rých ručná výroba si vyžaduje veľmi 
veľa času a ľudskej energie, môžete 
nájsť na pultoch vybraných predajní 
už v tomto čase.

Po  počiatočnej stabilizácii 
a  nastavení výroby a  logistických 
procesov boli mliečne výrobky vyrá-
bané v oblasti Podhoria paradoxne 
dostupné hlavne v najvzdialenejších 
oblastiach od  miesta ich výroby. 
Väčšina miestnej produkcie je 
od začiatku do dnešného dňa dodá-
vaná do regiónu v okolí Bratislavy 
alebo na  opačnú stranu Slovenska 
- do  Košíc a  okolia. Od  spustenia 
výroby sa však zamýšľali nad 
zámerom zriadiť vlastnú podnikovú 
predajňu, okrem tej priamo v mieste 

výroby - v Slatine, aj v najbližšom 
okresom meste - v Bánovciach nad 
Bebravou. K realizácii tohto plánu 
došlo na začiatku roka 2018 a dnes je 
tomu už rok, čo si Bánovčania môžu 
zakúpiť poctivé, kvalitné mliečne 
výrobky priamo od  miestneho 
výrobcu. Predajňa sa nachádza 
v centre mesta, na Hviezdoslavovej 
ulici vedľa nemocnice, kde bol 
donedávna umiestnený predajný 
automat na surové kravské mlieko. 
Lokalitou sa poľnohospodári zo 
Slatiny snažili nadviazať na znovu 
objavenú tradíciu nákupu a  kon-
zumácie poctivého mlieka priamo 
od  farmára, a  čiastočne tým 
kompenzovať jeho dostupnosť 
po  ukončení predaja v  automate. 
Čerstvé, plnotučné, nehomoge-
nizované  mlieko s  obsahom tuku 
3,7 % balené pod značkou Moja 
Kravička sa tak stalo okamžitým 
ťahákom a našlo si ešte viac svojich 
priaznivcov priamo v  regióne, 
odkiaľ aj pochádza. Mlieko je navyše 
už tepelne ošetrené. Pri výrobe 
prechádza procesom šetrnej paste-
rizácie, pričom si zachováva svoje 
pôvodné kvalitatívne vlastnosti 

a plnú, mliečnu chuť a vôňu. Okrem 
čerstvého mlieka nájdete v ponuke 
rad kyslomliečnych výrobkov, 
tvaroh a tvarohové dezerty či mäkké 
syry, ktoré majú ako základnú suro-
vinu na výrobu použité práve bezsi-
lážne mlieko s obsahom A2 kazeínu. 
Mliečne výrobky, ktoré slatinská 
minimliekareň nemá zaradené vo 
výrobnom pláne, dováža od  iných, 
malých regionálnych výrobcov 
s rovnakým príbehom. Rovnako aj 
mäsové výrobky, cestoviny, vajíčka, 
ovocné džemy a lekváre a iné potra-
vinárske výrobky, ktoré podporujú 
myšlienku krátkeho dodávateľského 
reťazca a  jednoznačného miesta 
pôvodu. Podniková predajňa 
zabezpečuje v spolupráci so spoloč-
nosťou MVL Agro aj predaj priamo 
v  Bánovciach dopestovaného 
ovocia - hlavne viacerých odrôd 
jabĺk. Otváracie hodiny predajne 
sú od  pondelka do  piatka od  7.00 
do  16.00 h a  v  sobotu od  7.00 
do 11.00 h.

Predajňa Moja kravička 
v centre mesta 
je tu pre Vás!

Už rok si Bánovčania pochutnávajú na poctivých 
a kvalitných mliečnych výrobkoch

Špeciálne mlieko 
s obsahom A2 kazeínu

Lokálna mliekareň 
s inovatívnym produktom

Predaj v Bratislave, 
Košiciach aj v Bánovciach
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Sme tu pre vás 
v najťažších chvíľach

Zabezpečujeme komplet 
pohrebné služby

non-stop
0911 132 630

vlastná výroba 
živých vencov a kytíc

0914 327 411
pohrebníctvo@tedos.sk

POHREBNÁ 
SLUŽBA

 Darujem starší zachovalý nábytok (nie staro-
žitný) za odvoz. Tel. 0915 892 045. 
 Predám dom v centre BN. Tel. 0908 270 577.
 Dám do prenájmu 1-izbový byt v centre BN. Tel. 
0907 132 954. 
 Výkup parožia. Tel. 0904 834 937.
 Lacno predám sadenice - rakytník rašetliakový 
a čierne ríbezle, BN. Tel. 0944 342.

INZERCIA

Burza jarného a letného ošatenia
Materského centra Anjelikovo

Materské centrum Anjelikovo vás pozýva v sobotu 
16. marca od  10.00 do  14.00 h na  tradičnú burzu 
jarného a  letného ošatenia do  Mestského kultúrneho 
strediska na  sídlisku Sever. Predávajúci sa môžu pri-
hlasovať na telefóne 0948 512 435 celý týždeň do piatku 
15. marca od 9.00 do 17.00 h. Poplatok za registráciu vo 
výške 3 eurá treba zaplatiť v materskom centre v čase 
otváracích hodín - pondelok až piatok od 9.00 h do 11.00 
h, a navyše v utorok a štvrtok od 16.00 do 18.00 h. Viac 
info na FB Materské centrum Anjelikovo.

Voľ by prezidenta 
Slovenskej republ ik y 
sa konajú v  sobotu   16. 
marca 2019   od  7.00 
do  22.00 h. Ak v  prvom 
kole volieb ani jeden 
z  kandidátov nezíska 
nadpolovičnú väčšinu 
platných hlasov voličov, 
bude sa druhé kolo volieb 
konať v sobotu  30. marca 
2019   od  7.00 h. Právo 
voliť prezidenta SR má 
občan Slovenskej repub-
liky, ktorý má právo voliť 
do Národnej rady SR, t.j. 
občan Slovenskej repub-
liky, ktorý najneskôr v deň 
konania volieb dovŕši 
18 rokov veku. Podľa 
informácií mestského 

úradu, v  Bánovciach nad 
Bebravou a  v  prímest-
ských častiach sa volebné 
miestnosti ani volebné 
obvody nezmenili. Všetky 
informácie o  voľ bách 
nájdete na www.banovce.
sk.  (r)

Voľby prezidenta 
Slovenskej republiky 
v sobotu 16. marca!


